

順利天主教中學
陸運會紀律及安全守則（2018/19）

1. 所有學生必須出席陸運會，若因病而不能出席者，必須於當天早上八時前由家長以電話通知校務處(23893082)，並於其後上課日將家長信及醫生證明書呈交班主任，無故缺席者及遲到者將會按照校規處理。
2. 學生必須穿著整齊校服、學校運動服或田徑隊制服進場，但可穿著運動鞋。畢業班同學參加畢業跑時可換上各班班衣參賽。
3. 同學必須於早上7:55前進入斧山道運動場，遲到者必須於閘口向領袖生登記。
4. 學生進場後必須按照下表分社就座，工作人員必須向負責老師報到。
5. 不可隨意離開座位及到處遊蕩，比賽完畢後必須返回看台，不可在運動場內流連。
6. 不可在看台上玩耍、睡覺、喧嘩或喝倒采。
7. 學生不准攜帶任何書籍、報刊、遊戲機、紙牌、棋類及其他玩具進場。
8. 入場前，學生需關掉手提電話。學生如要使用流動電話，必須預先得到在場老師批准及在指定地點使用。
9. 學生在看台進食時必需注意衛生。學生可外出午膳，亦可自備食物，並逗留在場內進食。所有學生必須準時（依照當日宣佈之時間）返回運動場。
10. 不可在運動場之外玩耍，追逐或喧嘩，更不可以騷擾附近之居民。
11. 學生必須小心保管自己的財物。
12. 不可隨意拋棄垃圾，離開前必須清理座位下的垃圾。
13. 嘉賓致辭時或儀式進行時，學生必須保持肅靜。

初賽日	忠社	誠社	智社	勇社	召集處
決賽日	勇社	智社	誠社	忠社	召集處

終點

起點

看台四社座位表

Shun Lee Catholic Secondary School
Discipline Code in Athletic Meet (2018/19)

1. All students should attend the Athletic Meet. Students who cannot attend the event owing to sickness should ask their parents to inform the School Office before 8:00 a.m. and should submit a parent's letter together with a medical certificate on the next school day. Students who do not turn up for unacceptable reasons will be punished.
2. Students should wear full school uniform, school sportswear or athletic team uniform to attend this event. Students are allowed to wear sports shoes. Only graduating classes are allowed to put on their class T-shirt while participating in the graduation run.
3. Students should enter Hammer Hill Road Sports Ground before 7:55 a.m. Latecomers should register at the entrance of the sports ground.
4. Students are required to take the seats according to the seating plan below. Student helpers should report to the teachers in charge.
5. Students should return to the spectator stand after they have finished their events.
6. Students should behave well at the spectator stand. Playing, shouting or sleeping is not allowed.
7. Students are not allowed to bring books, newspapers, magazines, cards and toys to the event.
8. Students should switch off the mobile phone before entering the sport ground. Students are not allowed to use their mobile phones inside the sports ground without a teacher's approval.
9. Students should pay attention to hygiene when eating at the spectator stand. Students could go out for lunch or bring their packed lunch. Students should return to the sports ground after lunch according to the time announced. Late students will be punished.
10. Students should behave well outside the sports ground during lunch break.
11. Students should take care of their own belongings.
12. Students should dispose of litter properly before they leave the spectator stand.
13. Students should show respect for the guest of honour and should keep quiet when the guest is giving the speech.

10-10-2018	Loyalty	Honesty	Wisdom	Courage	Marshal
11-10-2018	Courage	Wisdom	Honesty	Loyalty	Marshal

Finishing Line

Starting Line

Field

Seating plan on the spectator stand